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Declaration for Non-dangerous Goods 

 (NON-HAZARDOUS) 

非危險品申報聲明非危險品申報聲明非危險品申報聲明非危險品申報聲明     

Description of Goods：：：：Metallized film capacitors 

商品名稱：金屬化薄膜電容器 
    

We hereby certify that the above captioned goods are non-hazardous materials for air 

transportation in any nature. The consignment is full described by proper shipping name and 

packed，marked in proper condition for carriage by air. We further hereby certify that the 

consignment is not classified as dangerous goods under the current edition of IATA 

Dangerous Goods Regulation (65th Edition) as per SPA186 as well as watt/hour is not required 

on the products. 

我們特此證明：上述貨物對於任何性質的航空運輸都是非危險品。 托運貨物均以正確的運輸名

稱進行了完整描述，並進行了包裝和標記，表明其狀況適合空運。 我們進一步證明，根據目前

版本的 IATA(國際航空運輸協會)危險品條例（第 65 版）第 A186 號特別規定，該托運貨物未被

歸類為危險品，且產品對瓦特/小時沒有要求。 
 

We also acknowledge that we may be liable for damage resulting from any mistake of 

omission and further agreed that any air carrier involved in the carriage of this consignment 

may rely upon this certification. 

我們也承諾，我們可能對任何遺漏錯誤造成的損害承擔責任，並進一步同意：參與運輸該托運

貨物的任何航空公司都可以依賴此證明。 
 

We will take all the responsibility of the above shipment 

我們將承擔以上貨物的全部責任 
 

Hereby declare! 

特此聲明！ 

 

LUNGCHEN CAPACITOR CO. 

No.3, Ln.9, Cising St., Houli Dist.,  

Taichung City, Taiwan R.O.C. 

 

 

________________________ 

TEL：+886-4-2558-4646  
 
Date：MAR. 11th, 2024  


